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Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde mandag d. 28. 2. 22 kl. 17.00 – 19.00  
Vi mødes i biblioteket ved Stenhallen 

 
 Emne Tid Forberedelse/ 

baggrund 
Referat 

  1 Velkommen til første 
fysiske møde i 2022 
Valg af ordstyrer 
Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

  5 min   

2 Nyt fra elevrådet 
 

10 min Aktuelle emner fra elevrådet Der har været afholdt elevrådsmøde. 
Der er blevet etableret et skraldeudvalg, da vi oplever at 
skraldet bliver smidt andre steder end i skralderummet. Det 
afventer stadig at komme i gang, 
8. årgang ønsker gallafest. Det har ligeledes været drøftet på 
lærernes afdelingsmøde i udskolingen 
Elevrådet er glade for at der er kommet mål på boldbanerne 
Elevrådet efterspørger status på stikkontakter i 
klasselokalerne. Ledelsen følger op på dette. 
 

3 Orientering fra ledelsen 
Mundtlig orientering om 
status quo på skolen 

20 min - Tilbage til normalen 
efter restriktioner 

- Skolens økonomi 
- Personale 
- Mobiltelefoni i 

udskolingen 
- Indeordning 
- Ansættelser i 

ledelsen + 
sekretariat, herunder 
ansættelsesudvalg 

- Lærerstillinger 

Anja fortalte at indtil videre vil orienteringen være mundtlig, og 
der orienteres ikke skriftligt forinden SB møde. 
 
Mette fortalte, at det er fantastisk at være samlet igen og være 
tilstede uden restriktioner på skolen. 
 
Al testkapacitet udfases på skolen. Der er ikke testcenter mere 
fra denne uge på skolen. Det vil stadig være muligt at hente 
selvkits i en periode frem. 
 
Mette orienterede om status ift. skolens økonomi og 
budgetlægning for dette skoleår. Der vil først kunne 
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 præsenteres et budget til godkendelse næste gang. Skolen har 

fået ny økonomikonsulent og skolens økonomi er ”brudt op” 
igen for at kunne dykke længere ned i budgettet. Ledelsen 
deltager i mange økonomimøder for at kunne kvalificere 
budgettet og lægge et budget der så vidt muligt er realistisk.. 
 
Mette orienterede om ledelsen arbejder målrettet og 
systematisk med sygefraværet. Der er pt kig på langtidsfravær. 
Mette orienterede om, at arbejdsmiljø København vil komme 
ind over og arbejde med arbejdsfællesskaber. 
Der er god bemanding på lærer/pæd ressourcer på skolen. Vi 
kigger på om vi har de kompetencer i huset, som der er brug 
for. 
Vi arbejder på rekruttering, herunder til barsler, således at de 
så vidt muligt dækkes 1:1. 
 
Ansættelser i ledelsen: der skal ansættes en souschef og 
herefter kigger vi på ledelsessammensætningen. 
 
Helene orienterede om at indeordning fastholdes for 
udskolingseleverne for dem der vil spille spil eller andet mindre 
fysisk aktivt i frikvartererne. Klasselokalerne vil blive åbnet op 
og det er her man opholder sig. 
 
Efter opfordring fra udskolingslærerne har der været afprøvet 
forskellige modeller til mindre justeringer i mobilpolitikken på 
skolen, da der har været en oplevelse af, at nogle elever ikke 
vil aflevere deres mobil for hele dagen. Det har givet anledning 
til en del diskussioner og mindre konflikter med eleverne, som 
går ud over undervisningen.  
Der er derfor forslag til, med udgangspunkt i det afprøvede, at 
mobilpolitikken for udskolingseleverne justeres således at: 
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7. årgang fortsat aflevere for hele dagen 
8. og 9. årgang, der har udeordning, får udleveret deres 
mobiler i det store frikvarter. 
For indeværende skoleår vil 9. årgang have mobilen i alle 
frikvarterer. 
Mobilpolitikken justeres med disse forslag til endelig 
godkendelse på næste skolebestyrelsesmøde 
 
Helene orienterede om 9. klasses afgangsprøve i år. 
Undervisningsministeret udmeldte fredag eftermiddag 
justeringer til antallet af prøver til sommer i lyset af corona. 
Helene og lærerne på 9. årgang har møde om prøveplanen i 
denne uge. 
 
 
 
 

4 Skoleårets planlægning 
Timefordeling næste 
skoleår 
Principiel tilgang 

15 min Bestyrelsen skal nikke til 
skoleårets planlægning for 
næste år. Vi taler om 
planen for at komme i hus 
med bl.a. timefordeling og 
den principielle tilgang, efter 
hvilken ledelsen arbejder. 

Mette orienterede om skoleårets planlægning og fremlagde 
procesplanen jf. bilag. 
Procesplanen er præsenteret i lærergruppen og TRIO. 
SB nikkede til planen og gav udtryk for at det var godt med 
overblikket 

 PAUSE 15 min 
 

  

5 Bellahøj Skole på faglig 
handlingsplan 
Årsagen  
Betydning i praksis 
Betydning nu og på sigt 

20 min Som vi tidligere er blevet 
orienteret om, er det 
besluttet, at Bellahøj skal på 
en faglig handlingsplan. Vi 
taler om, hvorfor Bellahøj 
blev indstillet, hvad det 

Mette orienterede om, at Bellahøj Skole er kommet på faglig 
handleplan ud fra bl.a. kriterierne: karaktergennemsnit, 
sygefravær, elevudsivning. Dette er vedtaget på BUU. 
Man skal forstå faglig handleplan som en support til skolen, der 
hjælper med at systematisere det skolen i forvejen gør af 
effektfulde handlinger. Mette fortæller, at hun udelukkende har 
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betyder at være på en faglig 
handleplan, hvad formålet 
er, hvordan tidsplanen 
forløber, og hvad vi som 
bestyrelse skal være 
opmærksomme på.  
 
Bilag: oversigt over data for 
Bellahøj og kriterier for 
indstilling. (Bilag fra seneste 
møde i Børne- og 
ungdomsudvalget, KK) 

gode erfaringer med dette arbejde. Det vil blive kommunikeret 
ud til forældre og personale ud fra en udmeldt 
kommunikationsplan  
 
Der var opfordring til at se på, at dette er positivt for arbejdet 
på Bellahøj Skole. 
Der var opfordring fra lærerrepræsentant til ikke at sætte flere 
nye ting i søen. Det opleves, at der er en positivitet blandt 
personalegruppen til at arbejde med de fokuspunkter, som 
skolen skal arbejde med. 
 
Det blev besluttet, at det løbende sættes på SB til orientering. 
 

6 Formandens punkt 
 

15 min - Skolebestyrelsesval
g 2022 – vi 
nedsætter et udvalg, 
som har ansvaret for 
at lave en lille 
kampagne og gøre 
os synlige i foråret 
op mod valget.  

- Trafiksituation foran 
skolen, morgen 

- Nyt fra Skole og 
forældre, Kbh  

 
Bilag: se inspiration til 
arbejdet med valg til SB 

Kommende SB valg skal snart sættes i gang. Anja spurgte til, 
om der var interesse for at deltage i et mindre udvalg omkring 
denne proces. 
Marie og Anja meldte sig til dette udvalg. Ledelsen bistår med 
hjælp hvor nødvendigt. Anja sender ud til de SB medlemmer 
som ikke var til stede under dette punkt, så det også er muligt 
for dem at melde sig til udvalget. 
 
Trafiksituationen foran skolen om morgenen er forsat kaotisk 
med meget trafik, hvor reglerne for færdsel ikke overholdes. 
Der er sat skilte op om ensretning mellem 7.30-8.00. Der har 
været opfordring til at skrive ud om dette fra ledelsen til 
forældrene. 
Det blev besluttet at sende en tegning med områder og regler 
ud til forældrene. 
Der var opfordring til at lave en mindre kampagne også på 
Facebooksiden og også sende det med hjem i tasken. 
 
Nyt fra Skole og Forældre: 
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Der har været møde i weekenden med ny borgmester på 
Børne og Ungeområdet. Trivsel og læring er hans kodeord. 
Han vil rigtig gerne have fokus på midtergruppen af elever og 
deres progression. 
 
Anja foreslog, at dette faste punkt fremadrettet skulle hedde 
”bestyrelsens punkt” med opfordring til, at alle medlemmer kan 
bidrage med input til dette punkt. 

7 Lukket punkt 15 min Lukket punkt med 
deltagelse af fuldgyldige 
medlemmer af bestyrelsen 
– elever og suppleanter 
deltager ikke.  

 

9 Evt.  
 

  5 min  Rasmus orienterede om, at vi fortsætter samarbejdet mellem 
skolen og biblioteket. Der er søgt ind i puljemidler som en 
fokuseret indsats mod 3. klasse.  
Julie fra biblioteket er på skolen hver torsdag. 
 
Rasmus orienterede om, at han er blevet inviteret til møde vedr 
”levende musik i skolen”, som man kigger på at rulle ud i 
København. Rasmus deltager og bliver klogere ind i dette 
projekt. 
 
Rasmus orienterede om, at lokaludvalget gerne vil have 
kulturnatten til at fylde i vores område. Der var forskellige 
muligheder f.eks. kunne Stjernekammeret åbnes op denne 
aften. Der var opbakning til dette fra SB og i det hele taget af 
Bellahøj Skole deltager aktivt på kulturnatten. 
 
Der var forslag til at det kommer på som punkt igen på SB 
næste gang, og der afsættes tid til drøftelse af, hvordan 
kulturnatten kan afspejles på Bellahøj. 


